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HOB 4 referat – 25. - 27. oktober 2024 
 

Tilstedeværende: Fraværende: 
Eva Mærsk 
Jonathan Josva Schou  
Maya B. Hindsberg 
Alberte Hørdum Kvante 
Anne H. Johansen 
Christian H. Beksgaard Jensen 
Christian Mikkelsen 
Frede Boe Simonsen 
Line Ørbech Sadolin 
Martin Engelbæk Halling Jacobsen 
Ozzy Askham 
Susanne Goldschmidt 
Tor Bjørn Torp 
Victoria Egeberg Kaxe 
Nikolaj Nyaa Mørk Stille 
Christian Kierans 

John Joyce 
Nickolaj Storgaard Oksen 
Cæcilie Olsson 
 

SEK: 
René & Anna 

Gæster 
Lambda 

 
Programpunkter 
Lørdag 

Programpunkt Referat 
Mødestart, 
morgensang og 
formalia 

Mødet blev startet og vi fik strukket ud som græskarmænd og fik sunget Jutlandia af Kim 
Larsen. Vi har Lamdda fra strategiudvalget med som gæst her i weekenden. 

Opdatering fra Fu og 
udvalg  

HOB bliver opdateret af næstforpersonen omkring de forskellige dele af Bifrost. 
Udvalg: 
• Afholdt møde i Politisk udvalg 
• Afholdt møde i UDDAK 
• Afholdt møde i Det Internationale udvalg 
• Afholdt møde i Strategiudvalget 
 
 
 
Lokalforeninger: 
Vi har optaget reeactmentforeningen Sjællandske Landsoldater og cosplayforeningen 
Phoenix. 
Fabula har meldt sig ud, da den desværre ikke kommer i gang. 
 
Strategi: 
• Afholdt samværskursus i Udgaard 
• Vi måtte desværre aflyse samværskursus i Rollespilsfabrikken, grundet sygdom, 
men ny dato er planlagt 
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Arrangementer 
• Vi har afholdt Forum, som gik rigtig godt, og der er blevet indsamlet 60.000+ til 
Bifrostpuljen.  
• Der er aftalt at afholde oplæg på Nørdefestival i Valby i November 
• Vi har haft en tur til Grenselandet i Norge 
• Kommende ture med internationalt udvalg til Tyskland og Rumænien. 
• Folkemøde-styregruppe har holdt møde. Planlægningen af Folkemødet er gået i 
gang.  
• Uddak har holdt møde, der er blevet valgt forstanderpar til Sommerskolen.  
             Der er blevet valgt level-up arrangør. Der kommer en tryghedsvært 101 linje og 
en cosplay con arrangør vidensdeling. 
 
 
Diverse: 
• HOB har deltaget til møde i Bifrost Aarhus 
• Deltaget til netværksmøde med DUF 
• Deltaget til Netværksmøde i Samuelsens Børne og unge netværk  
• SEK har afholdt supersoldat reception 
• Filmet Midgaards Helte pitch 
• Været til netværksseminar hos Nordea Fonden 
• SEK har holdt møde med Erasmus+ 
• SEK har afholdt møde med Cosplay Youth 
• Afholdt møde med Pap og Drager  
• Der er aftalt møde med Københavns politikker, da han udtrykker store drømme 
for nørde KBH, Jonathan er lead på den.  
• Vi har fået uddelt priser. 
• Trygheddokumenterne er blevet pitchet til forum og der er begyndt at blive 
arbejdet på pakke 2.  
• Møder i forpersonsskabet og treenigheden.  
 
 
 
Projekter 
Der er blevet sendt ansøgning til DUF om Ukraine partner identifikation og vi har fået 
bevilling.  
Turen er planlagt til januar, og vi sender 3-4 personer ned for at mødes med Ukrainerne i 
Polen. (Ukrainerne kommer fra den ukrainske rollespilsorganisation LARP-UA) 
 
SEK: 
• Holdt møde med Benedicte Uhrenholt om praktikforløb i forbindelse med din 
uddannelse i 2025.  
• Der er blevet opbygget det nye kontor efter flytning.  
 
Udstyr udlån 
Lånt walkier til Ninjin con, lånt lys til scenariet the Circle 
 
Lån 
Der er lavet en fornyelse af låneaftale til Wonderstudios (for køb af lokationen 
”Wonder”, som løber indtil 2032. 
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DUF’s delegeretmøde 
– valg af 
delegationsleder 

DUF’s delegeretmøde er lørdag d. 7 december og afholdes i år i Nyborg. 
 
Der er sket en afvigelse fra egen procedure, da det er FU der skal indstille de delegerede 
personer, hvorefter HOB skal stemme om det, hvilket ikke er sket.  
SEK indstiller derfor til at hovedbestyrelse vælger en delegationsleder blandt sig og laver 
et open call for delegerede, som delegationslederen kan vælge udfra, evt. med støtte for 
politisk udvalg. 
 
Der bliver indstillet til at processen bliver ændret til hvordan det bliver kørt nu, så der 
ikke kommer brud på proceduren i fremtiden. 
Dette er vedtaget 
 
Victoria stiller op og bliver valgt som delegationsleder. Hun for mandat til at finde 
delegeret og styre slagets gang.  
Victoria laver udkald til delegerede, vi kan få optil 9 delegerede med.  
 

Inklusion af unge til 
GF 

Forretningsudvalget har snakket om at årets generalforsamling foreslår at have fokus på 
at tage godt imod nye delegerede.  
Derfor er lokalforeningerne blevet informeret om at i år, vil være et godt tidspunkt til at 
medbringe nye kræfter og samtidigt skal vi som organisation derfor også sikre at både 
nye og erfarne delegerede bliver taget godt imod 
 
 
Derfor holdes der en brainstorm om hvilke initiativer vi skal sætte i søen til årets GF.  
 
Nogle af de forslag der blev vendt var: 

• En opdateret version af ”intro til Bifrosts generalforsamling” afholdt af årets 
dirigenter.  

• At der oprettes ”spørg mig” bånd/t-shirts/badges, som HOB medlemmer der 
ønsker det, kan bære. For at guide nye til hvor man kan stille spørgsmål.  

• Introducere sekretariatet og hovedbestyrelsen ved begyndelse af 
generalforsamlingen.  

• Flere hygge aktiviteter under GF som små rollespil/brætspil/events. 
• Printe en GF guide/cheat sheet, så det er lettere at forstå hvad der sker.  
• Være mere fokuseret i HOB på at komme ud og sige hej til nye deltagere. 
• Holde ungemøde ligesom at der er jydemøde. 

 
 
Der blev besluttet at fokusere på inklusion af alle nye frem for kun unge deltagere, da det 
kan være svært for alle nye at deltage på gf og ikke kun unge.  
 
Forretningsudvalget går videre med tankerne fra hovedbestyrelsen.  
 
  

Forretningsorden til 
GF 2024 

Hob gennemgår forretningsordenen der skal indstilles og gennemgår de punkter der skal 
væres opmærksomme på, samt snakker om hvis der er noget der skal ændres. Der er en 
ændring fra sidste år med at man også kan stille mistillid til enkelt HOB medlemmer eller 
revisor, da generalforsamlingen 2023 ønskede denne mulighed.  
HOB gennemgår den nuværende forretningsorden og kommer med følgende ændringer 
til punkter: 
 
Punkt 1: 
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Opdater så der står forperson i stedet for skråstreg helvede. Fremadrettet bliver det til 
personen.  
Punktum sidst til punkt 1 og 2.  
 
Punkt 10: 
specificere at det er vedtægterne der refereres til. Tjekke op på om den stadigvæk passer 
nu med de omskrevet vedtægter. 
 
Punkt 13: 
Tilføj intern kritisk revisor før eksternt revisor. 
 
Punkt 14: 
Såfremt der kun er to suppleanter på valg, skal det afgøres med et ternings rul. 
 
Punkt 16: 
Der blev snakket om hvorvidt om vi skal have tillids afstemninger om enkeltpersoner 
hvis ingen stiller sig imod. 
 
Opdateres med intern kritisk revisor. Der bliver snakket om hvorvidt man skal kunne 
stille mistillid til hele den samlet hovedbestyrelses eller til enkeltpersoner. Der er snak om 
at vente til næste år med at tage snakken, så vi får et år uden debat omkring mistillid.  
 
Punkt 19: 
Tilføje ”herefter fortages eventuelt suppleringsvalg” 
 
Punkt 21 
Der bliver snakket om man skal tilføje noget med at man ikke skal være forstyrrende 
generelt. Dele op så der ikke bliver sat lighedstegn mellem computer og alkohol. 
Dirigenter kan påtale forstyrrende elementer.  
 

Generalforsamling 
generelt 

Hovedbestyrelsen snakker om temaer til generalforsamlingen og hvad der skal være 
særligt fokus på i år. Der bliver snakket om at samtale salonerne fungerede godt sidste år, 
så de skal køres igen. Følgende emner blev snakket om kunne være relevante for årets 
samtalesaloner: 

• Samskabelses samtalesalon 
• Samtaler omkring alder og generationsskel/dilemmaer 
• Fokus på løsningsforslag fremfor kun at snakke om problemer 
• Snakke om fonde og guld 
• Vidensdeling og problemløsning 
• Projekter og udviklingsmuligheder 
• Politik i lokalforeningerne og folkeoplysningen 
• Tag et problem med  
• Rekruttering af medlemmer og frivillige, hvad gør andre? 

 
Det bliver besluttet at der skal være tryghedsværter fra SEK, og HOB henstiller til at det, 
om muligt, bliver et tryghedsværtsteam med kønsdiversitet. 
 
FU får til opgave at vælge mellem samtalesalonerne.  
 

Forslag - 
Retningslinjer for 
lokalforeninger 

Det er meget utydeligt hvad som er kravene som en forening skal leve op til for at være 
lokalforening i Bifrost. Derfor er der et ønske om at skabe nogle tydeligere 
retningslinjer.som samtidigt klargør  minimumskrav til vores nuværende lokalforeninger.  
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Derfor gennemgår HOB forslaget og kommer med rettelser og ændringer, så det kan 
blive præsenteret på GF. 
 
De ændringer og forslag til retningslinjerne der kom fra HOB er: 
 

- Der skal stå værge i stedet for forældre. 
- Ændre det til at der står passiv i stedet for sæsonmedlemmer.  

 
Derudover blev der stemt om, om hvorvidt det skal fremgå af dette dokument som skal 
fremlægges på GF at der skal være krav til hvorvidt lokalforeningers generalforsamling 
skal afholdes fysisk. HOB, stemte imod at sætte krav til fysiske generalforsamlinger, men 
i stedet for at opfordre kraftigt til at generalforsamlinger skal holdes i den fysiske form.   
HOB skal stemme om de rettede retningslinjer skal indstilles til debat ved 
generalforsamlingen med HOB som forslagsstiller. : 
Det er stemt igennem. 
 

Strategi 2025-2026 Der bliver læst igennem den nye strategi og diskuteret eventuelle ændringer.  
 
HOB Gennemgår formuleringer nu hvorefter strategiudvalget omformulerer og retter til 
så HOB kan godkende en endelig strategi søndag. 
 

Budget 2025 I Bifrost er budgetlægning lidt specielt, da vi først får at vide vores DUF tilskud efter 
dette møde (Der er desuden risiko for at vi først får det at vide i december, altså efter 
generalforsamlingen)  
Derfor har vi præcedens for at hovedbestyrelsen kommer med punkter de ønsker får 
ekstra økonomisk fokus, og så laver forretningsudvalget budgettet udfra ønskerne, når vi 
har fået svar fra DUF omkring vores tilskud.  
Vores prognose for 2025, er meget svær er vurdere grundet at:  
• Vi er udtaget til ekstern kontrol, hvor man erfaringen fra andre DUF-foreninger er at 
man ofte falder lidt efterfølgende i tilskud.  
• Vi har haft et fald i medlemmer i 2023 i forhold til 2022 på ca. 350 medlemmer  
• Vi er steget med 1 lokalforening  
• Vi haft en stigning i deltagere til generalforsamlingen.  
• Der justeres med inflation  
• Der er flere penge i puljen hos DUF, da en landsorganisation ikke får tilskud længere.  
 
Derfor anbefaler SEK, at HOB kommer med konkrete ønsker til aktiviteter/indsatser, 
som FU skal se om de kan finde penge til i budget 2025. 
 
Der er blevet fremlagt flere fokuspunkter, og hovedbestyrelsen har stemt og valgt at 
prioritere følgende i budgettet: 

• Uddak – Til højere forum budget og gøre det nemmere at finde lokationer til 
arrangementer.  

• Internationalt udvalg – Flere penge til internationale projekter 
• Tilgængelighed - flere penge til at gøre det mere tilgængeligt at lave og deltage til 

arrangementer 
 

Memes brug/etikette 
under GF 

Det nævnes at nogle deltagere til generalforsamling 2023 ikke har turde at stille sig op og 
tale til GF, pga. aggressive memes online. Forpersonskabet og FU ønsker at vi tager 
skridt for at tage hånd om dette da alle skal kunne deltage i den demokratiske samtale. 
 
Som et led i dette har Forpersonskabet holdt møde med administratorerne på 
Latexposting. Administratorerne på Latexposting havde selv gjort sig overvejeleser om 
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dette emne og vil gerne samarbejde om god kultur. Administratorerne vil lave enkelte 
tiltag og laver deres egen kommunikation omkring disse. Forpersonskabet vil ligeledes 
nævne dette tema i velkomsttalen.  

Deltagelse til Wonder 
studios  
generalforsamling 

Tor deltager på vegne af Bifrost til Wonder studios generalforsamling.   

Skal lokalforeninger 
være mere politiske 

HOB bliver præsenteret for forslaget om at lokalforeningerne tager en aktiv rolle i 
kommunalvalget 20205. Der bliver præsenteret tre forskellige spor hvorefter HOB 
diskuterer hvilken vej vi skal tage.  
I debatten nævnes at det er vigtigt at have øjne for en balancegang i dette arbejde og at 
der er en risiko ved at invitere partipolitik ind i vores lokalforeninger.Derfor ønskes 
forslagetfremstillet som en mulighed frem for opfordring.  
HOB kommer med rettelser til punkt to, der bliver omformuleret til søndag, så den 
passer til HOBs ønsker og kan blive præsenteret som udtalelse på GF. 
 

Opkvalificeringspunkt 
– hvad har vi lært ved 
at være i Bifrost. 

Der blev lavet en post-it-øvelse hvor alle reflekterede over hvad de havde lært af at side i 
HOB. 

Mødestart og 
morgensang 

Anna blev bestukket af et anonymt HOB medlem, så der skulle synges ”rør ved mig”. 
Stemningen var god, og der blev grint af de autogenerede undertekster.  

Bifrostpuljen 4 ansøgninger: 
Projekt Forening Ansøgt 

beløb 
Udvidelse af HyggeMandag Rollespil 
for begynder 

A New Hope 3.739,59 

Einherjernes hellebard workshop Einherjerne 5.000 
Emperor's children Greve Warhammer 1.325 
Inviterende Inventar Ripen Liverollespil 4.828 
Ansøgt i alt  14.892,59 
Tilbage i puljen  28.000 kr 

 
Udvidelse af HyggeMandag Rollespil for begynder:  
Bevilling givet. 
 
Einherjernes hellebard workshop: 
Bevilling givet. 
 
Emperor's children: 
Bevilling givet.  
 
Inviterende Inventar: 
Bevilling givet. 
 

Frikøb af politisk 
valgte 

Forpersonskabet ønsker en transparant proces og vil derfor gerne tage en procedure op 
til debat på generalforsamlingen. Punktet omhandler at vi pt i Bifrost allerede kan købe 
ydelser eller fagligt arbejde af enkeltpersoner og medlemmer af lokalforeninger (fx 
fotografering, grafisk arbejde eller IT-support), men vi har ikke brugt denne procedure i 
forbindelse med politisk valgte. Vi vil gerne følge samme procedure, men fordi det er 
med politisk valgte ønskes generalforsamlingens opbakning. Det skal snakkes om at det 
er okay at betale politisk valgte for at gøre et stykke fagligt arbejde. Vi følger de samme 
processer som vi allerede har i forhold til når der skal købes et stykke arbejde. 
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Forslaget tages med til Forretningsudvalget med intention om at gå videre til 
generalforsamlingen, for at sikre opbakning og gennemsigtighed til proceduren. 
 

Internationalt udvalg 
– Erasmus+ projekter 

I forbindelse med vores samarbejde med Dragon Legion er der kommet 5 nye projekter 
ind, som det Internationale Udvalg har syntes lød spændende og noget de har antaget at 
vi som landsorganisation gerne ville være en del af. Det er dog gået op for dem at dette 
er et brud på landsforeningens normale procedure, hvilket de ikke var helt klar over da 
de i deres iver satte projekterne i søen. 
 
De har derfor udarbejdet enprojektpræsentation for HOB og håber at de vil godkende 
projekterne med tilbagevirkende kraft.Hvis HOB imod vores forhåbning ikke ønsker at 
godkende projekterne er der en aftale med Dragon Legion om at projektansøgningerne 
trækkes tilbage. Projekterne består af 3 mere velkendte projekttyper samt 2 nye. 
Projekterne er i varierende størrelse (4 "mindre" og 1 større projekt). Et overblik og kort 
resume af projekterne er listet nedenfor, mens der er vedhæftet projektbeskrivelser (på 
engelsk) for de 2 nye projekttyper som bilag: 
 
 
## De "velkendte" projekter:  
 
Danish Player Event – Bifrost er arrangør 
Eventet der er søgt penge til her er et event hvor de deltagende lande hver sender en 
delegation på 5 personer til Danmark, hvor deltagerne så skal spille den 
rollespilskampagne, der blev skrevet til det Game Director Event der blev holdt i 
Danmark sidste år.  
 
Lande: Poland, Estonia, Denmark, Serbia & Spain 
Deltagertal: 27 
Dato: 01.01.25-31.12.26 
Budget: 29.985 € (Erasmus+ faktor budget)* 
Ansvarlig for program og afholdelse: Christian Mikkelsen og Søren Hjorth 
Praktisk, økonomi og afrapportering: Dragon Legion 
 
 
Danish Game Director Event – Bifrost er arrangør 
Endnu et Game Director event, hvor deltagerne skal skabe en historie, som med alt 
sandsynlighed tager udgangspunkt i den danske kulturhistorie. Der vil også være 
dertilhørende workshops og lignende for at lære folk de forskellige aspekter af hvordan 
man kan skrive rollespil. 
 
Lande: Romania, Finland, Denmark, Greece & Iceland 
Deltagertal: 27 
Dato: 01.01.25-31.12.26 
Budget: 30.965 € (Erasmus+ faktor budget)* 
Ansvarlig for program og afholdelse: Christian Mikkelsen og Søren Hjorth 
Praktisk, økonomi og afrapportering: Dragon Legion 
 
 
Danish LARP Game Director Event – Bifrost er arrangør 
Dette vil være et event lignende ovenstående, men med fokus på hvordan man gør dette i 
en live-rollespils-kontekst, hvilket bliver interessant, da der i Dragon Legion er stor 
interesse for live rollespil, men ikke så meget praktisk erfaring med organiseringen og 
afholdelsen af den slags events. 
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Lande: Denmark, Finland, Estonia, Italy & Germany 
Deltagertal: 27 
Dato: 01.01.25-31.12.26 
Budget: 33.152 € (Erasmus+ faktor budget)* 
Ansvarlig for program og afholdelse: Liv Andersen og Henrik Olsen  
Praktisk, økonomi og afrapportering: Dragon Legion 
 
*Budgettet er baseret på antallet af deltagere, samt hvor de kommer fra, som udløser en 
sum midler i Erasmus-systemet.  
 
## De nye projekter: 
 
Connecting Young Roleplayers in an International Conference – Bifrost er 
arrangør 
Formålet med projektet her er at lave en 3-dages konference i Tyskland for at bringe 
folk, med indflydelse på inddragelsen og udviklingen af rollespil i Youth Work sammen. 
Konferencen vil blive afholdt i Tyskland, hvorefter planen er, at der skal udarbejdes og 
udgives en bog, med metoder og resultater præsenteret på konferensen. Der er her blevet 
søgt 60.000€ (ca. 450.000 kr.) hvor 2/3 af beløbet vil blive brugt på afholdelse af 
konferencen.  
Konferencen skal ende med en akademisk bogudgivelse, hvor konferencens resultater 
bliver offentliggjort.  
 
Projektet giver Bifrost muligheden for at få udbredt vores viden og måske vores metode i 
europæisk Youth Work og kræver minimalt arbejde fra landsforeningens side, da 
størstedelen af arbejdet bliver varetaget af Dragon Legion.  
Vi kan som landsforening involvere os i flere niveauer, men minimumsforpligtelsen er 
dog, at vi finder nogle repræsentanter til konferencen og eventuelt supplerer med kloge 
hoveder, som har praktisk erfaring med rollespil (live eller bord) for børn og unge, som 
kan afholde programpunkter i form af speaks, paneldebatter, workshops osv. Alle 
udgifter dækkes for Bifrosts repræsentanter og eksperter. Det er planen, at der skal sælges 
billetter til konferencen.  
 
Man kan sammenligne det med et Knudepunkt, hvor oplægsholdere får dækket deres 
omkostninger.  
 
Lande: Tyskland og Danmark 
Deltagertal: 100-300 
Dato: 01.01.25-31.12.26 
Budget: 60.000€ - vores del af budgettet afhænger af, hvor meget arbejde vi lægger i det. 
 
 
Youth Engagement in Schools - Dragon Legion er arrangør 
Det forkromede mål med projektet er at få etableret rollespil som aktivitet rundt om 
europæiske skoler som fritidsaktiviteter på lige fod med fodbold, svømning, teater og 
lignende. Det mere konkrete mål er at få etableret regelmæssige rollespilsaktiviteter i 
mindst 50 skoler (i alt) i Tyskland, Malta og Danmark. Til det er der bliver der søgt penge 
til at kunne betale folk for at tage ud og køre rollespil som aktivitet i deltagerlandenes 
skoler. Der bliver indledningsvist søgt 250.000€ (lidt over 1.800.000 kr.) til hovedsageligt 
at dække udgifterne til løn af de folk der skal køre rollespillene og dække de 
administrative udgifter der vil være ved projektet.  
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Projektet er planlagt til at løbe indtil slutningen af 2027. Halvdelen af budgettet går til 
facilitatorerne – 25 euros (ca. 187 kr.) i timen. Den anden halvdel går til administration, 
etablering af samarbejder med skolerne og en afsluttende konference.  
 
Projektet her giver Bifrost nogle økonomiske midler til at få rollespil på skoleskemaet i de 
danske skoler samtidig med at det kan hjælpe os med at få udbredt vores metode til et 
større publikum, og være med til at bygge bro mellem skolerne og vores lokalforeninger. 
Derudover giver vi nogle seje mennesker muligheden for at få penge for at komme ud og 
afvikle rollespil (hovedsageligt bordrollespil) for børn og unge. Projektet har dog en 
noget anden størrelse, så vil kræve noget mere organisatorisk arbejde fra Bifrost, da det 
er Bifrost der kommer til indledningsvist at stå for organiseringen af dem der skal ud og 
afvikle rollespillene. 
 
(Det vurderes, at der er ca. 30% sandsynlighed for, at projektet går igennem i denne 
omgang, så man ser også ansøgningen som en mulighed for at få feedback fra Erasmus+ 
til en fremtidig ansøgning.) 
 
Lande: Tyskland, Danmark og Malta 
Dato: 01.01.25-31.12.27 
Budget: 250.000€ - vores del af budgettet afhænger af, hvor meget arbejde vi lægger i det 
 
 
HOB godkender alle fem projekter 
 

Strategi revurderet Hob godkender den revurderede strategi. 
 
Strategien vil blive præsenteret på Bifrost generalforsamling  
 

Politik i lokal 
foreningerne 

Der bliver præsenteret en ny formulering til forslag af strategi ift lokal politik. Den nye 
formulering er: 
Bifrost vil støtte lokalforeningerne med at forestå ikke-partipolitiske aktiviteter i 
forbindelse med kommunalvalget 2025, for at fremme viden om og udbredelse af 
lokalforeningernes aktiviteter. Et eksempel vil være en debat om fritidslivet i kommunen 
med deltagelse fra lokale politiske kandidater. 
 
HOB godkender ny formulering til præsentation på GF 
 

Evaluering af året i 
HOB 

HOB snakker om tre forskellige punkter, og evaluerer på årets Hovedbestyrelse. 
 
Rammerne: 
Det har været rart at der her været flere penge til at passe på HOB. Det har været et trygt 
rum. Der kunne godt være mere fokus på talrækken. Godt at menuen er blevet meldt ud. 
Godt debat-rum og god debatkultur. Rar aften kultur hvor der både er plads til at snakke 
og spille fireball.  
 
 
Opkvalificerings oplæg:  
Dejligt med opkvalificering, så alle er på samme niveau. Gode emner, der passer ind i at 
give folk nogle værktøjer til at kunne tage ud på foreningsbesøg. Det blev dog lidt fluffy 
da det blev delt op i grupper.  
 
 
Hvad kunne du godt have tænkt at have vidst, da året startede: 



 
 
 

 
Bifrost 
Esromgade 15, opg.1, 3. sal. 2200 Kbh. N 
Tlf. 20 74 41 30 
info@landsforeningenbifrost.dk Side 10 af 10 
www.landsforeningenbifrost.dk 

Noget med kommunal struktur, region og kommune og hvordan de agerer, hvornår skal 
man gå til hvad og hvilke ressourcer er der.  
Sociale spilleregler/rammer i HOB og særbehov, hvordan en HOB weekend ser ud. 
Tidligere højprofilerede politiske sager i Bifrost, hvad skal man være opmærksomme på. 
Informere om at man selv står for aftensmad fredag til HOB møderne. Udgift bilag, man 
må godt få refunderet aftensmad fredag.  
  

Afslutning af møde, 
oprydning og farvel 
og tak 

 

 


